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15.8. kutsuin koolle lohkon klubien presidentit suunnittelemaan tulevaa kautta.läsnä olivat kaikkien 5 

klubin presidentit. 

Syyskuussa otin vetovastuun Punainen –sulka työryhmän vetämisestä.24.9 kokoonnuimme 

suunnittelemaan palautuspotin hakemista ja jakamista . Kaikista lohkon klubeista oli presidentit sekä pusu-

vastaavat.Saimme tehtyä yksimielisen päätöksen kohteesta . 

4.10.vierailin LC Vilppula /Kosken vuosikokouksessa .Paikalla oli myös PDG Olavi Vesanen. 

8.10 Hyvän päivänä järjestimme klubien kanssa Mänttä-Vilppula alueen vanhuspalveluyksiköissä ohjelmaa 

Tarkoituksenamme oli ulkoiluttaa vanhuksia , mutta huonon sään vuoksi vietimme lauluhetkiä 4 paikassa . 

Leijonia ja puolisoita oli mukana 18 . Tavoitimme noin 50-60 vanhusta. 

12.10 vierailin LC Vilppulan vuosikokouksessa.Erittäin virkeä iso ja osallistuva leijonaporukka.Muutama 

jäsenehdokas tulossa myöhemmin syksyllä. 

Samana päivänä Punainen sulka palautuspotin hakemus lähti postiin. 

2.11 vierailin LC Mäntän klubi-illassa.Osallistujia oli mukava määrä .Klubiin oli tulossa 3 jäsentä 

tutustumaan seuraavalla kerralla.Kuulimme esitelmän kosteusvaurioista. 

6.11 lähti kutsut lohkotapaamiseen 28.11. 

8.11 pidimme palaverin Pusu-työryhmän kanssa, jossa on mukana myös klubien presidentit.Keskustelimme 

Nuorisotapahtuman järjestämisestä keväällä 2018.Suunnittelimme myös osastoamme yhdistysmessuille 

11.11. Mäntän Pekiloon 

11.11 osallistuimme lohkona kaupungin järjestämiin yhdistysmessuihin .Jaoimme esitteitä ja pidimme 

arpajaiset.Käytimme myös puheenvuoron (liitteenä).Kaikista klubeista oli pisteellämme vaihtelevasti 

esittelijöitä.Kaiken kaikkiaan messuilla kävi yli 600 tutustujaa. 

16.11 vierailin LC Mänttä Estereiden sinappitalkoissa.Klubi-illassa otettiin jäseniksi kolme uutta 

naista.Sytytimme kynttilän Ulla Lundmarkin muistolle 

20.11 on vielä vierailu LC Mänttä/ilveksen tapaamisessa. 

Raporttien seuraamista on hankaloittanut järjestelmävika.Tulkintani mukaan jäsenmäärä on tällä hetkellä 

145 kun se kauteni alussa oli 147. 

Lpj Pia Nieminen 



 




